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Abstract (en)
The lattice girder (15) has a bottom flange (26), vertical bars (27), diagonal bars (28) and a top flange (25). A connection head (21) is fastened to
each end (29.1 to 29.4) of top flange (25) and bottom flange (26). The top flange (25) is designed as an upwardly open U- section so as to be able
to suspend directly the suspension means of scaffold platforms. A holding device with a pin for vertical scaffold poles can be additionally attached.
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Abstract (de)
Der Gitterträger (15) hat einen Untergurt (26), Vertikalstäbe (27), Diagonalstäbe (28) und einen Obergurt (25). An jedem Ende (29.1 bis 29.4) von
Obergurt (25) und Untergurt (26) ist je ein Anschlußkopf (21) angebracht. Der Obergurt (25) ist als nach oben offenes U-Profil ausgebildet, um
die Einhängemittel von Gerüstböden unmittelbar einhängen zu können. Eine Halterung mit einem Zapfen für vertikale Gerüststiele kann zusätzlich
aufgesetzt sein.
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